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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  14/04/2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς:  Υπουργό Υγείας 

             

 

ΘΕΜΑ:  «Ιδιωτικοποίηση του ΕΟΠΥΥ προωθεί η Κυβέρνηση» 

 

Αξιότιμε Υπουργέ, 

        

Στην υπ’ αριθμ. πρωτ. 413/11-04-2022 ανοιχτή επιστολή του Πανελλήνιου 

Συλλόγου Εργαζομένων ΕΟΠΥΥ αναφέρονται οι κίνδυνοι του 

νομοσχεδίου που κατατέθηκε προς διαβούλευση, σύμφωνα με το οποίο 

επιχειρείται η ιδιωτικοποίηση του ΕΟΠΥΥ.  

 

Συγκεκριμένα, η κατάργηση του ΥΠΕΔΥΦΚΑ απαξιώνει τον ρόλο του 

ΕΟΠΥΥ, καθώς δεν του δίδεται η δυνατότητα να ελέγξει από μόνος του,  

τις δαπάνες των συμβεβλημένων παροχών και να επιβάλει κυρώσεις.  

Μέσω των διατάξεων του δε (άρθρο 7) εκχωρείται το ελεγκτικό έργο των 

υπηρεσιών του ΕΟΠΥΥ και της ΥΠΕΔΥΦΚΑ σε φυσικά ή νομικά 

πρόσωπα δημοσίου ή ιδιωτικού δικαίου.  

 

Όλα τα ανωτέρω φυσικά θα προκαλέσει αύξηση των δαπανών υγείας και 

την επιβάρυνση των ασφαλισμένων. Στα πλαίσια της ιδιωτικοποίησης 

επίσης,  προωθείται ο αποκλεισμός των θεσμικών φορέων από την 

εκπροσώπηση τους στο Διοικητικό Συμβούλιο του ΕΟΠΥΥ, το οποίο θα 

στελεχώνεται από πέντε μέλη και ενός μέλους του e-ΕΦΚΑ. 

 

Πλην όλων αυτών, στην άνω επιστολή  μεταφέρεται η φήμη περί 

κατάργησης των φαρμακείων του ΕΟΠΥΥ που χορηγούν φάρμακα 
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υψηλού κόστους σε ευπαθείς ομάδες ασφαλισμένων χωρίς καμία 

συμμετοχή.  

 

Σε περίπτωση επαλήθευσης της  άνω είδησης, πρόκειται για μια 

προσπάθεια πλήρους διάλυσης του ΕΟΠΥΥ και των φαρμακείων του, τα 

οποία σε δύσκολες εποχές (πανδημία και οικονομική κρίση) προσέφεραν 

φάρμακα υψηλού κόστους σε ευπαθείς ομάδες πολιτών. 

 

 Βάσει των ανωτέρω, 

 

Ερωτάται ο Υπουργός: 

1) Προτίθεσθε να αποσύρετε τις διατάξεις που ιδιωτικοποιούν πλήρως 

τον ΕΟΠΥΥ και τον καθιστούν εξαρτώμενο από φυσικά και νομικά 

πρόσωπα ιδιωτικού δικαίου; 

2) Επιβεβαιώνετε την περίπτωση κατάργησης των φαρμακείων του 

ΕΟΠΥΥ, όπως μεταφέρεται δια Τύπου; 

3) Σε περίπτωση κατάργησης των φαρμακείων του ΕΟΠΠΥ, δεν θα 

επιβαρυνθούν οι ασφαλισμένοι, των οποίων η συμμετοχή θα 

αυξηθεί προκειμένου να λάβουν τα απαραίτητα φάρμακα υψηλού 

κόστους από τα ιδιωτικά φαρμακεία; 

  

                            Ο ερωτών Βουλευτής  

 

                            Αντώνιος Μυλωνάκης 




